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TOBB Akreditasyon çalışmaları 
kapsamında Ceyhan Ticaret Borsası ile 
kıyaslama çalışması gerçekleşti. 

 
“Doğa İçin Sıra Sende Projesi” Karabucak 
Eko-Turizm Yürüyüş Yolunda düzenlendi. 

 
Borsa Personel Toplantısında Zeytinyağı 
Tadım Eğitimi Verildi 

 

Şayet ‘Ortak Payda Tarsus’ ise BİZ varız. 

 
Tarsus Ticaret Borsası Yüksek İstişare 
Kurul toplantısı gerçekleşti. 

 
CHP Tarsus Belediye Başkan A.Adayı Av. 
Ozan Varal, Tarsus Ticaret Borsasını 
ziyaret etti. 

 
Yeni Yıl ile birlikte Borsa Meclisi ile birlikte 
daha aktif çalışmalara imza atacağız 

 
Belediye Başkanı Dr. Haluk Bozdoğan, 
Tarsus Ticaret Borsasın İ-adeyi Ziyaret 
Bulundu. 

 
Tarsus Ticaret Borsası ve TTB LİDAŞ 
Personellerine Genel Sağlık Taraması 
Yapıldı. 

 
Borsa Meclisi yılın son meclisinde iş 
dünyasının 2024 yılına yönelik beklentileri 
değerlendirdi. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
  Tarsus Ticaret Borsası ve TTB LİDAŞ Personellerine Genel Sağlık Taraması Yapıldı. 

 

Tarsus Ticaret Borsası, bütün birimlerde çalışan personellerinin sağlığını korumak, geliştirmek, 

mevcut sağlık problemleri veya ortaya çıkabilecek problemlerinin önceden belirlenmesi adına 

'sağlık taraması' yaptı. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, konuyla ilgili yaptığı açıklamada; "Çalışma 

arkadaşlarımızın sağlığını önemsiyoruz. İş Sağlığı ve Güvenliği kapsamında yapılan sağlık taraması 

ve bu tür uygulamalarla hem çalışma arkadaşlarımızın sağlığını hem de iş verimini gözetme 

imkânı buluyoruz. 

Taramada işitme, akciğer grafisi, solunum fonksiyon testi ve kan testlerinin yapılarak 

yaşanabilecek herhangi bir sağlık sorununa önceden önlem alınarak personellerimizin sürekli 

sağlıklı olmasını ve üyelerimize kesintisiz kaliteli hizmet vermeyi hedefliyoruz. 

Sağlık taraması yapan hekimimize, iş sağlığı ve güvenliği uzmanımıza teşekkür ediyoruz. Tüm 

personel arkadaşlarıma sağlıklı, huzurlu bir ömür diliyorum" ifadelerini kullandı. 

İş Sağlığı ve Güvenliği kapsamında yapılan Sağlık taramasında, mobil sağlık aracı vasıtası ile 

akciğer grafikleri, kan tahlilleri, işitme testi ve solunum fonksiyon testi tetkikleri Tarsus Ticaret 

Borsası ve TTB LİDAŞ Personellerinin tamamına gerçekleştirildi. 

İş Sağlığı Hekimi Dr. Mehmet Şahin ve İş Sağlığı ve Güvenliği Uzmanı Kıymet Ateş nezaretinde 

yapılan tarama ile tüm personelin sağlık durumu kontrolden geçirildi. 



 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu, haftalık toplantısını Yönetim Kurulu 

Başkanı Mustafa Teke başkanlığında gerçekleştirdi. 

 

Borsa Başkanı Teke, gündem maddelerinin görüşüldüğü toplantı sonrası 

yaptığı açıklamasında, göreve geldikleri ilk günden bu yana Tarsus Ticaret 

Borsası için canla başla çalıştıklarını belirterek “Tabi bu çalışmalarımızı başta 

Meclisimiz ve kıymetli üyelerimizden aldığımız destekle gerçekleştiriyoruz. 

Bu süreç içerisinde ilkemiz, sorumluluk duygusuyla hareket etmek ve temsil 

ettiğimiz kitlenin menfaatlerini savunmaktır. Üye memnuniyetini de yönetim 

anlayışının merkezine yerleştirmiş bir kurum olarak onların desteği, fikirleri, 

yeri geldiğinde eleştirileri bizlere güç vererek hedeflerimize ulaşmamıza 

yardımcı oluyor. Şunun altını da çizerek belirtmek isterim ki, Yeni Yıl ile birlikte 

Borsa Meclisi ile birlikte daha aktif çalışmalara imza atacağız” ifadesini 

kullandı. 



 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke başkanlığında gerçekleşen Tarsus Ticaret 

Borsası Yüksek İstişare Kurul toplantısına kurul üyeleri Vedat Öder, Serdal Yücel, 

Nazım Aydöner, Turan Sedat Gönder, Ali Yalçın, Refik Zaman, Ali Üzdemir katıldı. 

 

Ülke ve bölge ekonomisine katkı sağlayacak görüş ve önerilerin sektör temsilcileri 

tarafından oluşturularak, karar alıcılara ulaştırılması amacıyla toplanan Yüksek 

İstişare Kurulu Toplantısı, Yönetim Kurulu ve Yüksek İstişare Kurulu Başkanı 

Mustafa Teke’nin konuşması ve kurulun görevlerini anlatması ile açıldı. 

 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke” Anası olmayanın danası olmuyor ne yazık 

ki. Tarsus’un iş dünyası aktörlerini aynı masa etrafında buluşturmak amacıyla 

oluşturduğumuz Yüksek İstişare Kurulu’muz hedeflerimize çok daha güçlü ve 

kararlı adımlarla ulaşmamızı sağlayacak. Yüksek İstişare Kurulundan beklentimiz, 

Tarsus’umuzun ekonomik, ticari ve sınai kalkınmaya katkı sağlayacak görüş ve 

öneriler oluşturması. Böylelikle Borsamızın stratejik planlama ve yönetim 

sürecine katkı sağlamasıdır. Temennimiz birlikte güzel işlere imza atarak verimli 

birliktelik sağlamaktır. Bu toplantıda, ekonomik durumla ilgili görüş alışverişinde 

bulunacağız. Olgunlaşan fikirleri ise ilgili makamlara ileteceğiz” dedi. 

 

Yüksek istişare kurul üyelerinin sektörleri bazında ticari, sınai, ekonomik 

gelişmeleri ve kalkınmaya katkı sağlayacak görüşleri ile devam eden toplantıda; 

genel ekonomik durumun değerlendirmesi yapılırken, dünya ekonomisi ve 

Türkiye ekonomisi masaya yatırıldı. 

Pandemi dönemi ve sonrasında yaşanan gıda krizi, Rusya - Ukrayna meselesi, 

Şubatta meydana gelen deprem felaketi ve iklim değişikliği başlıkları altında ; 

gıda, enerji ve hammaddede arzında yaşanan sıkıntılar, küresel emtia fiyatlarında 

artışlar, küresel ticarette başrol oyuncularının rolleri konuşuldu. 



 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 

Mustafa Teke, her geçen gün yenilenen ve gücüne 

güç katan bir Borsa olmanın haklı gururunu 

yaşadıklarını söyledi. 

 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, göreve 

geldikleri ilk günden bu yana yönetim kurulu üyeleri 

ve Meclis ile birlikte proaktif bir yönetim anlayışıyla 

hareket ettiklerinin altını çizerek “Üye odaklı, 

yenilikçi ve zamanın koşullarına hızla uyum sağlayan 

hizmet anlayışıyla çalışmalarımızı sürdürürken, 

sağlamış olduğumuz imkânlar ile üye sayımızı da 

günden güne artırdık. Bunun yanı sıra Tarsus Ticaret 

Borsası’nı çok daha etkin, uluslararası bilinirliği olan 

referans bir kurum haline getirmek amacıyla çok 

sayıda başarılı projeye de imza attık” dedi. 

 

Borsa Meclisi’nin, Tarsus’un ruhu anlamına 

geldiğinin altını çizen Yönetim Kurulu Başkanı Teke, 

“Bizler işte bu ruhla da çalışmalarımıza devam 

ediyoruz. Dün olduğu gibi bundan sonraki süreçte de 

Tarsus’a fayda sağlayacak her projenin destekçisi 

olurken, bunların takipçisi olacağımızın bilinmesini 

istiyorum. Şayet ‘Ortak Payda Tarsus’ etrafında 

buluşmak istiyorsak bunu ancak ortak akılla 

çözebiliriz” ifadesini kullandı. 

 

ABD gezisi ile ilgili de açıklamalarda bulunan 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke “2024 yılı 

içinde URGE projesi kapsamında ABD’ye 

götüreceğimiz üyeleriz için Amerikan Konsolosluğun 

da gerekli tüm girişleri sağlayarak proje üyesi 

üyelerimizin tamamını vize işlerini Tarsus Ticaret 

Borsası olarak takip edip sonuçlandırdık. Bu 

kapsamda böyle büyük bir girişimi yapan ilk ilçe 

Borsası olmaktan da gurur duyuyoruz” şeklinde 

sözlerini tamamladı. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tarsus Ticaret Borsasının destek verdiği 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke'nin de katıldığı “Doğa İçin Sıra 

Sende Projesi” Karabucak Eko-Turizm 

Yürüyüş Yolunda düzenlenen Doğa 

Yürüyüşü olarak gerçekleşti. 

Tarsus Kaymakamı Kadir Sertel 

OTCU'nunda katıldığı, Tarsus Sosyal 

Etüt ve Proje Merkezi tarafından 

uygulamaya konulan “Doğa İçin Sıra 

Sende Projesi” kapsamında Tarsus’ta 

bulunan Isparta Uygulamalı Bilimler 

öğretim üyeleri Doç.Dr. Mehmet 

Güvenç Negiz ve Doç.Dr. Halil Süel 

projeye dahil öğretmenlere proje 

faaliyetini anlattı. 

Tarsus Kaymakamı Kadir Sertel OTCU, 

faaliyetin sonunda Doç.Dr. Mehmet 

Güvenç Negiz ve Doç.Dr. Halil Süel'e 

Teşekkür Belgesi verdi. 



 

 

 

TOBB Akreditasyon çalışmaları kapsamında Ceyhan Ticaret Borsası ile kıyaslama çalışması gerçekleşti. 

Uygulamalı bi şekilde gerçekleşen çalışmada iyi uygulama örnekleri paylaşıldı. 

Borsalar arasında yapılan bu tip ziyaretler ile kurumlar birbirilerini iş ve mesleki anlamda tanıma fırsatı 

yakaladığını belirtilen borsada yapılan açıklamada; 

“Akreditasyon sistemi kurumlarımızın vizyonunu geliştirdiği 

gibi çalışmalarımızda da yüklendiğimiz misyonların 

sorumluluklarını önemini arttırmakta. Bu çalışmada Borsalar 

için yeni düzenlenen akreditasyon sistemi üzerinde duruldu. 

Kurumlarımızın birbirlerine iyi uygulamalarını aktararak, çok 

önemli ve kıymetli hizmetler gelişebilecektir. Kurumlarımız 

üyeleri ve şehri için önemli çalışmalar ve hizmetler üretiyor. 

Bizlerde aynı sektör temsilcilerimizle iş birliği çalışmalarına 

imza atmayı amaçlıyoruz. “ 

Kıyaslama çalışmasında TOBB Akreditasyon Standardı Temel 

Yeterlilik ve Temel Hizmetler başlığında yer alan konulara dair 

kurumların uyguladığı yöntemler ve iyi uygulamaların 

paylaşımı ile iyileştirme için fikir paylaşımında bulunuldu. 

Sektör bazlı ağ oluşturulması ve kurumların bölgelerinde aynı 

sektörde iş yapan üyeleri ile ortak çalışma platformu 

yaratılması hedeflendi. 

Tarsus Ticaret Borsası ev sahipliğinde gerçekleşen toplantıya, 

kurumların genel sekreterleri, genel sekreter yardımcıları ve 

akreditasyon birimleri katıldı.Tarsus İlçe İnsan Hakları Kurulu 

2023 yılı Kasım ayı toplantısı, Tarsus Ticaret Borsası toplantı 

salonunda Kurul Başkanı ve Tarsus Kaymakamı Kadir Sertel 

Otcu başkanlığında yapıldı. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



TARSUS Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Üyelerinin katılımıyla personel toplantısını gerçekleştirdi. 

Kasım ayının değerlendirildiği ve Aralık ayı içinde gerçekleştirilecek faaliyetlerin görüşüldüğü personel toplantısına Yönetim 

Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Yönetim Kurulu Üyeleri Yücel Gürbüz ve Ayhan Bayram ile Meclis Üyesi Burak Şendağ katıldı. 

Personel toplantılarının 

önemine değinen 

Yönetim Kurulu Başkanı 

Mustafa Teke, 

“Personellerin düzenli 

olarak gerçekleştirdiği 

bu toplantılarda 

yönetim kurulu olarak 

bizlere de önemli 

bilgiler aktarılmış 

oluyor. Mutfakta ki 

personellerimiz 

önümüzü görmekte 

yararlı bilgiler aktarıyor. 

Bir şeyleri değiştirmek 

için aslında eşik noktası 

olarak algılıyoruz bu 

toplantıların sonucunu. 

Bunun olumsuz bir yanı 

yok. Ama koyduğumuz 

hedeflere nasıl 

ulaşacağız? Hedefleri 

koyarken nelere dikkat 

etmeliyiz? İşte asıl 

mesele bu!"dediği konuşmasının devamında “Başarısız yöntemleri tekrar etmek, bir şey kazandırmaz. Planlamanın elimizi 

kolumuzu bağlamaması için, başarısız stratejileri, yenileriyle değiştirmek zorundayız. İşte tam bu noktada birbirimize 

inamalıyız.” Dedi. 

 

Personel toplantısında, Burak Şendağ 

Borsa personellerine zeytinyağ tadım 

eğitimi verdi. 

 

Burak Şendağ, coğrafi işaretli Tarsus 

Sarıulak Zeytinyağ’ının nasıl imal 

edildiği, coğrafi işaretli Tarsus Sarıulak 

Zeytinin diğer zeytinlerden farkını ve 

önemini anlattığı sunumunda iyi bir 

zeytinyağının tadım özelliklerini 

uygulamalı olarak personellere anlattı. 

Toplantıda, coğrafi işaretli ürünlere 

destek ve teşvik verilmesi konusu da istişare edilirken coğrafi işaretli Tarsus Sarıulak Zeytininin teşvik edilmesi amacıyla destek 

verilmesi gerektiği de konuşuldu. 

Personel toplantısında; 2024 yılı stratejik plan bütçesi de personel toplantısında incelenerek, 2024 Yılı Tahmini Bütçesi ile 

Stratejik Plan bütçe ilişkilendirimesi görüşüldü.2024 yılı Faaliyet Takvimi ve Kalite Hedefleri de yönetim kurulu üyeleri ile 

personeller tarafından değerlendirildi. 

 



Belediye Başkanı Dr. Haluk Bozdoğan, Tarsus Ticaret Borsası Başkanı 

 

Başkan Bozdoğan, Belediye Başkan Yardımcıları Osman Polat, Sıtkı Dev, Aydın Polat ve Nihat Çapar ile birlikte gerçekleştirdiği 

ziyarette, İl konusu başta olmak üzere gündemdeki konular hakkında Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ve 

yönetimiyle fikir alışverişinde bulundu. 

 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 

Mustafa Teke, Belediye Başkanı Dr. Haluk 

Bozdoğan ve beraberindekilerin iade-i 

ziyaretinden dolayı teşekkür ederek, Tarsus Ticaret 

Borsası olarak, kentin ticaretinin, ekonomisinin ve 

sosyo kültürel alanda toplumsal hayatını da içine 

alan gelişmelerde ellerini her zaman taşın altına 

koymaya hazır olduklarını dile getirdi. 

 

Ziyarette, ‘Ortak Payda’nın önemine vurgu yapan 

Başkan Bozdoğan “Öncelikle şunu belirtmek 

isterik ki, Ticaret Borsa’mızın faaliyetlerini çok 

yakından takip ediyoruz. Bu bağlamda başta Sayın 

Başkan Teke ve yönetim kurulu üyelerine 

çalışmalarında başarılar diliyorum. Bizler dün 

olduğu gibi bundan sonraki süreçte de Ticaret 

Borsamızla ortak paydamız olan Tarsus’u ortak akıl 



ve istişare anlayışıyla hizmet etmeye devam edeceğiz. Her zaman ifade ettiğimiz üzere, Tarsus olarak bizim en büyük hayalimiz 

birlik ve beraberlik içerisinde ‘Ortak Payda Tarsus’ etrafında kenetlenmektir” dedi. 

 

Göreve geldikleri günden bu yana toplumun 

her kesimiyle istişareyi bir gelenek haline 

getirdiklerini, bu maksatla da bu şehrin 

geleceği adına çok önemli bir adımlar 

attıklarını belirten Başkan Bozdoğan “Yaklaşık 5 

yıllık hizmet dönemimiz sırasında bu kente 

birçok kalıcı eser kazandırdık. Geçtiğimiz Kasım 

ayı içerisinde de startını verdiğimiz ‘Büyük 

Tarsus Hareketi’ ile birlikte bu kente fayda 

sağlayacak projelere imza atacağız. Türkiye’de 

bugün havayolu, demiryolu ve denizyolu geçen 

bir başta ilçe yok. Bizler, tüm Sivil Toplum 

Kuruluşları ile birlikte bu kentin değerlerine 

sahip çıkmak zorundayız” ifadesini kullandı. 

 

“Ortak akılla hareket etmek ilçemizin faydasına olacaktır” diyen Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke “Borsamız geçmişten 

bugüne kadar kurum, kuruluş, meslek odaları ile ortak akılla hareket etmiştir.  

Sosyal, ekonomik ve stratejik konularda ortak projeler hazırlayıp 

kentimize büyük faydalar sağlayabiliriz. Bunu yanı sıra özellikle 

canlı hayvan ve kümes hayvancılığı ile uğraşan Borsa üyelerimizin 

sizlerden bazı talepleri var. Borsa yönetimi olarak bizler bu 

talepleri de derledik. Sizin de yardımınızla bunlara çözüm 

bulacağımıza inanıyorum” şeklinde konuştu. 

 

Belediye Başkanı Dr. Haluk Bozdoğan, ziyaret sonrası, Borsa 

Başkanı Mustafa Teke, Borsa Başkan yardımcısı Kemal Sühely 

Batmaz, Yönetim Kurulu 

Üyeleri Ayhan Bayram, 

Yücel Gürbüz, İlhan Titiz ve 

Nail Uçak ile birlikte Ticaret 

Borsası’nın zemin katında 

yer alan ‘Geçmişten 

Günümüze Tarsus 

Fotoğrafları’ sergisini gezdi.      

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


